名称: 防水卷材冲片机

其他名称：防水卷材冲片机，卷材冲片机  1199元

型号：CP-25

荣计达产品编号：FS11

防水卷材冲片机是检测仪器，供防水材料橡胶厂及科研单位进行拉力试验前冲切标准橡胶试片用。对于类似材料，本机亦可冲切。还可以供防水材料。橡胶厂裁取试件，本冲片机适用于冲裁位伸试片，及各种形状的试件，广泛用于建筑实验室、科研单位及橡胶试样取材。具有方便灵活、简单易用等优点。

The waterproof sheet punching machine is a testing instrument for punching standard rubber test pieces before the rubber material factory and research institutes conduct tensile tests. For similar materials, the machine can also die-cut. Also available for waterproof materials. The rubber factory cuts test pieces. This punching machine is suitable for punching test pieces and various shapes of test pieces. It is widely used in building laboratories, scientific research units and rubber samples. Has the advantages of convenient and flexible, simple and easy to use.

CP-25防水卷材冲片机使用方法：

冲片机根据不同试样选择相应的切刀，装在该冲片机上压板位置上。将料放在刀垫上，使丝杠下移，切刀与料相接触。将控制旋钮向压样方向旋转，拧紧为止。用手上、下搬动操纵杆，使下压板向上移动，压样完成后，将控制旋钮向复位方向旋转，下压板自动复位。

How to use CP-25 waterproof sheet punching machine:

The punching machine selects the corresponding cutter according to different samples and installs it on the platen position on the punching machine. Put the material on the knife pad, move the screw down, and the cutter will contact the material. Turn the control knob towards the compression direction until it is tightened. Use your hands to move the joystick up and down to move the lower platen upward. After pressing the sample, turn the control knob to the reset direction, and the lower platen will automatically reset.

防水卷材冲片机技术规格：

★冲切行程：25mm

★工作台尺寸：175×140(mm)

★外形尺寸：320mm×450mm×515mm

★重量：80kg

Waterproof sheet punching machine technical specifications:

★ Punching stroke: 25mm

★ Workbench size: 175 × 140 (mm)

★ Dimensions: 320mm × 450mm × 515mm

★ Weight: 80kg

CP-25防水卷材冲片机安装：

★本机安装时打好基础，找好水平用m8膨胀螺栓固定即可。

★把裁刀轻轻放在丝杠下的冲压柱底部，冲压柱下面配有超强力磁铁，能稳固裁刀，安装快捷，调整方便。

★试件冲压时应在工作台配备硬木或胶板以防损坏刀口。

★实验完毕后应将表面清理干净、丝杠、冲压柱涂防锈油脂，套好防护罩。

CP-25 Waterproof Roll Punching Machine Installation:

★ When the machine is installed, lay the foundation, find the level and fix it with m8 expansion bolts.

★ Put the cutter lightly on the bottom of the stamping column under the screw. The super strong magnet is installed under the stamping column to stabilize the cutter, fast installation and easy adjustment.

★ When punching the test piece, the workbench should be equipped with hardwood or rubber board to prevent damage to the knife edge.

★ After the experiment is completed, the surface should be cleaned, the lead screw and stamped column should be coated with anti-rust grease, and the protective cover should be put on.

